
PROTOKÓŁ NR XI/20U 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 30 listopada 2011 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1430 a zakończyło o godz. 1608 

Nieobecni radni: Barbara Pietrusz 

l a 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Otwieram X I sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam 
wszystkich przybyłych, witam Panią Burmistrz ze swoją załogą Panią skarbnik, Sekretarz i z 
pracownikami, Pana mecenasa. Witam sołtysów, witam prasę, mieszkańców i nas radni. 
Stwierdzam, że na podstawie listy obecności jest nas 13 radnych także obrady sesji będą 
prawomocne. 
(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

Ib 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Przechodzimy do przedstawienia porządku naszej dzisiejszej 
sesji czy są uwagi do porządku obrad dzisiejszej sesji?. Nie widzę uwag ze strony radnych ani ze 
strony Pani Burmistrz, przechodzimy do głosowania porządku dzisiejszej sesji. Kto jest za 
przyjęciem porządku sesji tak jak otrzymaliśmy w materiałach, kto jest za przyjęciem porządku? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji został 
przyjęty. 

PORZĄDEK OBRAD 
XI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na środę 30 listopada 2011 roku na godzinę 1430 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 27 października 

2011 roku 
II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

III. Informacje: 
1. informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na 
terenie Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania — 
druk nr 1 
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2. przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2012" - druk nr 2 

3. przyjęcia programu pn. „Aktualizacja Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Węgorzyno" oraz „Prognozy oddziaływania na środowisko dla Gminy Węgorzyno na lata 
2012-2015 z uwzględnieniem lat 2016-2019 oraz zmiany uchwały Nr XIX/219/2004 Rady 
Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2004r. w sprawie Programu ochrony Środowiska 
Gminy i Planu Gospodarki Odpadami dla Celowego Związku Gmin C Z G R-XXI z siedzibą 
w Nowogardzie na lata 2004-2015 — druku nr 3 

4. określenia stawek w podatku od środków transportowych - - druk nr 4 
5. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011- druk nr 5 
6. zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2011 - druk nr 6 
7. kierunków działania Burmistrza w zakresie zasad odpłatnego przejmowania urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych przez inwestorów - druk nr 7 
8. upoważnienia Burmistrza Węgorzyna do podpisania umowy wykonawczej o rekompensatę z 

Celowym Związkiem Gmin R - X X I - druk nr 8 
9. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej - druk nr 9 
10. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S A w Warszawie 

prawa własności 3 lokali mieszkalnych położonych w Mieszewie 54, wraz z udziałem w 
gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego — druk nr 10 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 
VIII. Zakończenie obrad 

Ic 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie, 
sesja z 27 października 2011 roku. Sesja jest na Bip- ie radni czy osoby, które się zwracają o 
materiały sesji otrzymują na płycie, bo były takie przypadki, że na wniosek Biuro Rady wydaje 
nagranie z całej odbytej naszej sesji. Czy są uwagi, co do zapisów treści protokołu, czy są jakieś 
uwagi? Myślę, że uwag nie ma przejdziemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem protokołu z X 
sesji Rady Miejskiej? 
Na ogólną Uczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu II interpelacje, wnioski i zapytania 
radnych, proszę radnych o interpelacje i zapytania, proszę, kto pierwszy Pani radna Sławska 

Radna Sławska -
1. Ja mam tutaj kilka spraw tutaj do Pani Skarbnik mam takie pytanie ja ciągle draże 

przesunięcie środków funduszu sołeckiego, o czym sołtysi też wiedzą to jest taki nasz 
mały po prostu problem. Ja dostałam wprawdzie odpowiedz od Pani skarbnik odnośnie 
przesuwania środków funduszu sołeckiego, ale ja bym prosiła żeby, z tego, co ja 
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przeczytałam rozumiem, że można przenosić środki funduszu sołeckiego ja bym prosiła 
żeby Pani skarbnik nam to obszernie wyjaśniła jak to dokładnie jest, jaki jest tryb prawny 
w sprawie tego przesuwania środków sołeckich, to jest jedna sprawa 

2. Druga sprawa do Pani Burmistrz takie pytanie chciałabym wiedzieć, co z ta naszą 
świetlicą, czy już jest odebrana czy nieodebrana, jak Pani to widzi po prosta, kiedy będzie, 
bo mieszkańcy mnie pytają, młodzież chce tam wejść Andrzejki były dzisiaj akurat i jak to 
jest z tą świetlicą jak to wygląda ja będę przy odbiorze czy nie będę? 

3. Teraz trzecia sprawa mieszkańcy mi tutaj monitują żeby między Runowem wioską a stacją 
a Runowem Pomorskim założyć tam jest teraz sporo tych budynków jak mieszka tam Pan 
Raj między innymi tam te mieszkania są żeby rozważyć założenia przystanku 
autobusowego, bo tam jest tych mieszkań już troszeczkę więcej domów się wybudowało 
żeby rozważyć czy jest ta możliwość zrobienia przystanku autobusowego, mieszkańców 
jest więcej i gdyby była taka możliwość żeby to po prostu rozważyć 

4. I jeszcze jedna jest sprawa była Pani Burmistrz u nas na zebraniu i tam chyba nie wszyscy 
zrozumieli żeby to wyjaśnić sprawa gazu, bo tutaj jeden z mieszkańców złożył podanie do 
gminy gmina wysłała do Koszalina i jakieś tam niepotrzebne nieporozumienia, żeby tą 
kwestię składania podań o gas wyjaśnić może jakieś ogłoszenia napisać, ja to powieszę na 
tablicy ogłoszeń żeby to było po prosta jasne dla wszystkich żeby wiedzieli gdzie czy to 
gmina będzie te wnioski zbierać czy mają do Koszalina jakiś adres, bo ludzie jakoś tak nie 
bardzo chyba to zrozumieli 

5. I mnie tutaj jedna z pań sołtysów prosiła żeby spytać, kiedy będą umowy o wodę żeby 
zmobilizować w jakiś sposób, bo ludzie płacą za wodę a nie wszyscy mają jeszcze 
podpisane umowy i to chyba wszystko 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani radnej Sławskiej proszę, kto następny z 
radnych, proszę sołtysów w takim wypadku, jeżeli sołtysi mają zapytania nie widzę w temacie 
dyskusji, myślę, że może cześć rzeczy to Pani Burmistrz w informacji odpowie. Czy są jeszcze 
jakieś interpelacje, zapytania radnych sołtysów? 

Radny Gwóźdź — może jeszcze 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radny Gwóźdź 

Radny Gwóźdź — 
1. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo mam jedną interpelację tylko 

jedną do Pani Burmistrz chodzi mi o lustro z biegu ulic Strzeleckiej i Podgórnej, które 
było a nie ma bardzo ułatwiało ono podróż samochodem dla kierowców i nie ma, co się z 
nim stało? proszę coś z tym fantem zrobić, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje nie widzę lasu rąk zamykam punkt interpelacje, 
wnioski i zapytania radnych 

III 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Przechodzimy do informacji, proszę Panią Burmistrz o 
informację z działalności między sesjami 

Pani Burmistrz - w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
podpisywałam umowę na dotację na zdjęcie i zutylizowanie pokryć azbestowych dla naszych 
mieszkańców, którzy wyrazili chęć pozbycia się takiego pokrycia dachowego. W tej chwik jest to 
realizowane część mieszkańców za darmo będzie miało zdjęty i zutylizowany ten materiał. 
Zakończyła się już modernizacja kotłowni na osiedlu 40 — lecia już mieszkańcy są grzani przez 
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gaz są już kolektory słoneczne kotłownia jest jedną z nowocześniejszych i działa sprawnie. Udało 
się nam jeszcze dzięki tej pogodzie zrealizować kilka drobniejszych spraw dot. dróg na przykład 
remont drogi gruntowej w Sielsku na koloni za przejazdem, złożyliśmy dwa wnioski z programu 
pożyteczne ferie 2012 na świetlicę w Mieszewie i Połchowie w ostatnim okresie zbyliśmy dwa 
lokale mieszkalne w Mieszewie i 4 nieruchomości gruntowe, działki. Mieliśmy również uroczyste 
obchody święta Niepodległości 11 listopada brałam udział w akcji „Czytamy dzieciom" w 
Przedszkolu Publicznym w Węgorzynie, odbyły się walne zebrania dwóch stowarzyszeń Lokalnej 
Organizacji Turystycznej zostałam wybrana na członka zarządu w drugiej organizacji Lokalnej 
Grupie Rybackiej Sieja również jestem członkiem zarządu, ale pełnie funkcje tam skarbnika, 
uruchamiane jest dofinansowanie będą ogłaszane konkursy nabory wniosków od pierwszego i 
drugiego kwartału przyszłego roku ruszają takie dofinansowania. Odbyły się rozprawy sądowe w 
Sądzie Pracy i tutaj też chciałabym poinformować sprawa z powództwa Zofii Makarec sąd oddalił 
powództwo, sprawa z powództwa Pani Pacholskiej sąd umorzył postępowanie po złożeniu przez 
Panią Pacholską wniosku o wycofanie. Odbył się przetarg na utrzymanie zieleni miejskiej wraz z 
infrastrukturą na terenie miasta Węgorzyno oraz na terenie Gminy Węgorzyno, wyłoniono 
wykonawcę jest nią firma Z U K , wpłynęły dwie oferty jedna bardzo wysoką cenę zaoferowała 
432.000 firma Z U K 59.000 w planie mieliśmy prawie 64.000 na ten cel zaplanowane, więc z tego 
tytułu będą oszczędności i te pieniążki będziemy mogli przeznaczyć na coś innego w kwocie 
4.700. Odbyło się posiedzenie Rady oceniającej wniosków, które zostały złożone do Lokalnej 
Grupy Działania CIW w Łobzie chciałabym poinformować, że nasz wniosek na budowę dwóch 
kontenerowych świetlic kontenerowych wraz z zagospodarowaniem terenu w miejscowości 
Gardno i Winniki otrzymało największą ilość punktów zdobywając i klasując się na pierwszym 
miejscu w Uście rankingowej i to wszystko z tych ważniejszych spraw, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę dopytać jak Pani Burmistrz informację 
składała, bo jeżeli nie będzie widać osób to ja dopytam świadomie żebyś Pani dopowiedziała o 
tym eternicie, bo temat jest taki niby znany, ale de facto znam odgłosy, ludzie zdejmują eternit i 
myślą, że gmina będzie nakrywać proszę powiedzieć, bo to nie robi się dla jednej osoby to musi 
być wniosków dużo Pani dopowie to jest jeden temat i Pani coś wspomniała o wniosku na 
świetlicę w Mieszewie uprzedzam, bo widzę tam chyba sołtys przyjechała z załogą z Mieszewa, co 
z tą świetlicą Mieszewa, bo do mnie do Przewodniczącego docierają takie sygnały, że tej świetlicy 
ma nie być a wniosek gmina robi to jak to jest?. Powiedz Pani szerzej o tym eternicie i o tej 
świetlicy 

Pani Burmistrz — to może jeszcze uzupełnię, bo zapomniałam o jednej sprawie sądowej z 
Wodociągami Zachodniopomorskimi sądziliśmy się o prosiliśmy sąd żeby rozstrzygnął czyj jest 
ten majątek na chwilę obecną chodzi o majątek hydrofornie Brzeźniak i Mieszewo na chwilę 
obecną sąd postanowił, że jednak są gminne, ale te wyroki nie są jeszcze prawomocne, więc nie 
wiemy jak to się zakończy. A teraz wracając do tych spraw, o których Przewodniczący prosi, jeśli 
chodzi o eternit jak już mówiłam umowa na dofinansowanie tego została już podpisana jest to 
jakby zamknięty etap, ale cała sprawa polega na tym, że chętni mieszkańcy, którzy chciek się 
pozbyć tego szkodliwego materiału mogli skorzystać ze 100 % pomocy, czyli zdjęcie i 
zutylizowanie niebezpiecznego materiału nie kosztowałoby nic natomiast pokrycie nowym czy 
zabezpieczenie obiektu po zdjęciu eternitu leżało w gestii mieszkańców i to mieszkańcy byli 
informowani przystępując do tego projektu. Projekt miał pewne obwarowania projekt mógł być 
realizowany i moglibyśmy dofinansowanie w momencie, kiedy udałoby się nam uzbierać kwotę 
minimum 25.000,00 po rozmowach z mieszkańcami, po ogłoszeniach bardzo ciężko było to 
minimum znaleźć, mimo, że dużo mieszkańców ma problem z tym pokryciem dachowym 
niemniej jednak nie wszyscy byli w stanie spełnić ten wymóg zabezpieczenia tego na swój koszt 
swoich obiektów, dlatego nie wszyscy decydowali się na skorzystanie z tego wniosku z tej 
pomocy, 100% bo to jest połowa sukcesu dla mieszkańca, że za darmo pozbył się jednego 
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materiału, ale niestety musiał mieć pulę pieniędzy, które by mógł przeznaczyć na zabezpieczenie 
na zakup czy to blachy czy to dachówek to było w gestii indywidualnego mieszkańca gmina tego 
już nie zabezpieczał instytucje zewnętrzne na ten cel, czyli na pokrycie, czyli zabezpieczenie 
również nie dawała żadnego dofinansowania. I jeszcze świetlica w Mieszewie dobiegły końca 
termomodemizacje w Runowie może jednocześnie odpowiem Pani radnej dobiegły końca 
termomodemizacje świetlic wiejskich niemniej jednak zastałe one odebrane te prace z usterkami, 
dlatego na niektórych obiektach jeszcze pojawiają się wykonawcy. Świetlice będą funkcjonować 
będą przekazane dla sołectw sołectwa będą w nich realizowały swoje przedsięwzięcia, swoje plany 
tu nie wiem czy Przewodniczący, ale tak myślę w temacie to jest. Czy dochodziły do mnie 
informacje niepokojące z Mieszewa, że ktoś planuje przenieść Przedszkole do świetlicy ja mówię 
do mnie docierały te niepokojąc informacje i nie wiem skąd one w ogóle się pojawiły. 
Przedszkole jest tam gdzie jest i tam będzie, ponieważ Państwo widzicie jak wyglądają sale 
wiejskie i czemu mają sale służyć i nie jest tam możliwe ulokowania Przedszkola, bo taką salę z 
pomieszczeniem kilkudziesięciu metrowym żeby zaadoptować na przedszkole należałoby 
podzielić wstawić jakieś boksy takich rzeczy nawet nie mamy w planie, więc nie wiem skąd 
pomysł o przeniesieniu przedszkola 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chciałbym żeby to publicznie było powiedziane 

Pani Burmistrz - i te wnioski, które były składane była możliwość, żeby każde sołectwo 
ubiegało się o dofinansowanie w kwocie 2.000 na swoje potrzeby pod hasłem zorganizowania 
ferii informacja do mieszkańców poszła odzew był niewielki w momencie, kiedy zbliżał się 
końcowy termin naboru takich wniosków rozmawialiśmy osobiście chyba ze wszystkimi 
sołectwami pomogliśmy tym sołectwom, które bardziej wykazywały zainteresowanie tym 
programem i tylko dwa wnioski zostały złożone, bo tak naprawdę to nie gmina powinna je 
składać tylko bezpośrednio czy sołectwa czy mieszkańcy sołectw, czy rada sołecka nie cieszyło się 
dużą popularnością to, dlatego tylko dwa, ale w tym na Mieszewo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz proszę sołtys 

Sołtys Zwierzynka - ja mam jeszcze tylko dodatkowe pytanie do Pani burmistrz, co z tym 
eternitem, który mieszkańcy mają już ściągnięty, bo teraz nowa ustawa weszła, że teraz samemu 
nie można ściągać tylko firma specjalistyczna przyjeżdża ściąga eternit a co teraz z tym eternitem, 
który nie został zabrany po prostu? 

Pani Burmistrz — to, o czym ja tutaj opowiadałam to była pomoc na zdjęcie i zutylizowanie, 
czyli to, co mieszkaniec wcześniej zrobił sam pod to nie wchodziło i to jest inny temat i teraz 
powiem, jaki to jest inny ten temat mamy tutaj wewnętrzny gminny program na usuwanie tego 
azbestu i te zdjęty azbest podlega pod ten program, czyli będzie tu pomoc gminna, jeżeli finanse 
pozwolą i z tych wewnętrznych budżetowych pieniędzy bez żadnej pomocy z zewnątrz będziemy 
próbować pomóc mieszkańcom 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje 

Pani Agnieszka Domańska - ja mam jeszcze jedno pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w temacie przedszkola w Mieszewie? 

Pani Agnieszka Domańska - tak ja bym chciała się zapytać 

Przewodniczący Rady Miejskiej - a Pani się nazywa? 
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Pani Agnieszka Domańska — Domańska Agnieszka ja bym chciała się zapytać, bo wiemy, że 
Przedszkole do czerwca ma być a czy dalej będzie? 

Pani Burmistrz - do czerwca musimy je prowadzić, ponieważ jest to ta trwałość projektu, bo po 
zakończeniu funduszy unijnych jesteśmy zobligowani dalej prowadzić do czerwca od września 
zobaczymy, jakie jest zainteresowanie, jakie mamy możliwości i jeśli uda się to będziemy 
prowadzić dalej, 

Pani Agnieszka Domańska - bo właśnie wiem, że jeżeli w czerwcu odejdą 5 — łatki to stan 
będzie taki sam na dzień dzisiejszy 

Pani Burmistrz - bo przyjdą następne roczniki 

Pani Agnieszka Domańska - taki stan będzie, dlatego chciała się zapytać, czy jest duża szansa 
żeby to przedszkole było dalej? 

Pani Burmistrz — będziemy się starać żeby dalej funkcjonowało, jeśli tylko udźwigniemy ten 
ciężar, bo nie było planów nie było mowy o jakiejś likwidacji takiego zamiaru nie ma 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz cieszę się, że to zainteresowanie 
przedszkolem wypływa przed terminem zamknięcia, bo w lipcu pewnie byłoby pozamiatane 
proszę pamiętać, bo wcześniej i radnym i Burmistrzowi przypominać się i rozmawiać o tym, bo te 
przedszkole potem trzeba utrzymać z naszej gminie, ale myślę, że wyczerpaliśmy punkt informacje 
Burmistrza z działalności między sesjami 

IV 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Przechodzimy do punktu IV głównego podjęcie uchwał w 
sprawie. Jesteśmy przy projekcie uchwały na druku nr 1 w sprawie określenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania. Całą treść projektu uchwały radni i sołtysi mają, proszę 
o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — komisje projekt 
uchwały na druku nr 1 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o zapytania o dyskusję w temacie. W związku z tym, 
że dyskusji nie ma w temacie w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie określenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji w temacie przedszkoli, my żeśmy dyskutowaH chyba jedną i drugą sesje po kolei. 
Teraz jesteśmy przy uchwale, jeżeli takie przedszkole by powstało na terenie gminy, gmina 
dofinansuje do wysokości 70% kosztów 75% nawet. Przechodzimy do głosowania nad projektem 
uchwały, kto jest za przyjęciem uchwały tak jak przeczytałem wcześniej uchwały na druku nr 1. 
Kto jest za podjęciem uchwały? 
Na ogólną Kczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za -13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/113/2011 
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Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 listopada 2011 roku 

w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne na terenie Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania 

(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 2 w sprawie 
przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012" cała 
treść uchwały i paragrafy wszyscy radni i sołtysi otrzymali, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały na druku nr 2 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Przewodniczącemu proszę o zapytania dyskusję 
przy projekcie uchwały a proszę Zastępca 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko- na sesji nie ma 
dyskusji, ale na komisji dyskusje akurat w tym punkcie były i tak szczególnie korzystając z tego, że 
są Państwo sołtysi to na stronie 11 jest taki punkt opisany w temacie priorytetowe zadania 
publiczne i w § 7 podpunkt 2 między innymi podtrzymywanie tradycji narodowej, pielęgnowanie 
polskości skoro mamy już tyle fajnych takich pięknych świetlic w terenie to wypadałoby żeby w 
tych świetlicach coś się działo różne jakieś pogadanki chociażby przykład ze Święta Niepodległości 
z przykrością nie Warszawa na to nie mamy wpływu, ale z przykrością musze powiedzieć, że w 
Zwierzynku naliczyłem 4 flagi 3 flagi przepraszam Święto Niepodległości Polacy my Polacy 
czekaliśmy tyle lat i po tylu latach się doczekaliśmy pięknego święta i jadąc przez inne miejscowości 
nie będę mówił podobnie także z tym patriotyzmem akurat jest źle i by to należało to pobudzić i 
dopilnować żeby mieszkańcy na pewno myślę, że te flagi to mają tylko nie wiem czy nie wiedzą czy 
z lenistwa nie wywieszają tu jest pole do popisu szczególnie na wsiach mamy świetlice być może 
taki chór „Kantylena" z Węgorzyna by przyjechał do Zwierzynka czy Mieszewa i takie różne 
patriotyczne pieśni by nam tutaj zaśpiewał także myślę, że następne święto będzie bardziej 
uroczyste 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu Szymce to stanowisko radny prezentował 
na komisjach, ale widzę, że dzisiaj przy szerszym gronie to podtrzymał, przekazał, bo tych tradycji 
nie powinniśmy się wstydzić ten zakres jest znacznie większy to sołtysi i radni to my tam mamy 
było dużo dyskusji radny Sadurek wiele omawiał tych rzeczy my mamy jakby wszystko zapisane 
tylko jak gdyby nie wszystko realizujemy, ale ta uchwała właśnie to jest ten program współpracy 
gminy z organizacjami wszystkimi. Czy są jeszcze głosy w dyskusji?. Przechodzimy do głosowania, 
kto jest za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 kstopada 2011 roku w 
sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012", 
kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
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Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/114/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 listopada 2011 roku 

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2012" 

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 3 w sprawie 
przyjęcia programu pn. „Aktualizacja Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Węgorzyno" 
oraz „Prognozy oddziaływania na środowisko dla Gminy Węgorzyno na lata 2012 — 2015 z 
uwzględnieniem lat 2016 - 2019 oraz zmiany uchwały Nr XIX/219/2004 Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2004 r. w sprawie Programu ochrony Środowiska Gminy 
Węgorzyno i Planu Gospodarki Odpadami dla Celowego Związku Gmin C Z G R-XXI z siedzibą 
w Nowogardzie na lata 2004 - 2015, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko — komisje projekt 
uchwały na druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę o zapytania dyskusję w projekcie uchwały, 
przy projekcie uchwały. W związku, że R X X I i ten Program ochrony środowiska jest niezbędny, 
kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak przeczytałem to jest duża treść uchwały z 30 
kstopada 2011 roku na druku nr 3, kto jest za podjęciem uchwały? 
Na ogólną Uczbę obecnych na saU obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/115/20U 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Ustopada 2011 roku 

w sprawie przyjęcia programu pn. „AktuaUzacja Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Węgorzyno" oraz „Prognozy oddziaływania na środowisko dla Gminy Węgorzyno 
na lata 2012 - 2015 z uwzględnieniem lat 2016 - 2019 oraz zmiany uchwały Nr 
XIX/219/2004 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2004 r. w sprawie 
Programu ochrony Środowiska Gminy Węgorzyno i Planu Gospodarki Odpadami dla 
Celowego Związku Gmin CZG R-XXI z siedzibą w Nowogardzie na lata 2004 - 2015 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 4 w sprawie 
określenia stawek w podatku od środków transportowych na poprzedniej sesji uchwalaliśmy 
podatki od nieruchomości, podatek rolny w tej chwili uchwalamy podatek od środków 
transportowych, komisje zajmowały się tym podatkiem pracownik merytoryczny informował, z 
czego to wynika, prosimy komisje o stanowisko 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje tutaj jak 
Pan Przewodniczący przedstawił po wyjaśnieniach szczegółowych Pani Inspektor ds. 
podatków projekt uchwały na druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie, podatki wzrastają o 4,2% 
jeśk chodzi o środki transportowe 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, dyskusja przewidziana w tym temacie, 
Przewodniczący wspólnych komisji powiedział, że podatki wzrastają o 4,2% taką zasadę mieliśmy 
na poprzedniej sesji i tutaj to praktycznie zostało dotrzymane praktycznie o wskaźnik inflacji. 
Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały na druku nr 3 na druku nr 4 w sprawie 
określenia stawek w podatku od środków transportowych, kto jest za podjęciem tej uchwały? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/116/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Kstopada 2011 roku 

w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 5 w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011, proszę o stanowisko komisji, 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje 
przyjęły autopoprawkę Pani Burmistrz dotyczącą dopisania „§5 Wykonanie uchwały powierza 
się Burmistrzowi Węgorzyna" i po tych poprawkach Komisje projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje proszę o dyskusje przy projekcie uchwały. Ten 
§5 wnioskowany przez Komisje został autopoprawką Pani Burmistrz wprowadzony dotyczy 
tego, że wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Węgorzyna to jest autopoprawka. W 
związku z tym przechodzimy do głosowania całego projektu uchwały na druku nr 5 w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011, kto jest za podjęciem tej uchwały? 
Na ogólną Kczbę obecnych na saK obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/117/20U 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Kstopada 2011 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — to jest projekt uchwały na druku nr 6 również w sprawie w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2011 tu tych zmian jest znacznie więcej jest 
uzasadnienie, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - tu jest podobnie 
komisje przyjęły autopoprawkę Pani Burmistrz dot. dopisania §6 Wykonanie uchwały powierza 
się Burmistrzowi Węgorzyna i z tą poprawką projekt uchwały na druku nr 6 Komisje 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ja przepraszam, ale w ostatniej chwili Pani Skarbnik jeszcze wyłapała należało 
by poprawić, bo widzicie Państwo, że te ostatnie w roku uchwały budżetowe one są obszerne te 
cyferki mogą się pomylić niemniej jednak nie zmienia to wartości kwot tylko klasyfikacje 
budżetowe ulegną zmianie §3 uchwały podpunkt 1 chodzi o zmniejszenie wydatków w pierwotnej 
wersji jest w dziale 750 administracja i proszę przyjąć autopoprawką dział 700 gospodarka 
mieszkaniowa i rozdział konsekwentnie 795 czyli pozostała działalność kwota zostaje bez zmian i 
w §4 w podpunkcie 6 chodzi o wydatki bieżące a nie jak mylnie przygotowaliśmy majątkowe 
trzecia linijka, że zwiększa się wydatki w dziale na kwotę, w tym pozycji, wydatki ma być bieżące 
jeszcze raz przepraszamy i proszę autopoprawką przyjąć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani to wprowadza autopoprawką, czy są jeszcze zapytania 
do projektu uchwały na druku nr 6 bo tu są zwiększenia, zmniejszenia na komisji dopytywakśmy 
radni dopytywah i otrzymali stosowne wyjaśnienia stanowisko komisji było za przyjęciem, czy są 
jeszcze jakieś inne zapytania jeżeli nie widzę. Przechodzimy do głosowania, kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały na druku nr 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2011, kto 
jest za? 
Na ogólną Kczbę obecnych na saU obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/118/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Kstopada 2011 roku 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2011 
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej —projekt uchwały na druku nr 7 w sprawie kierunków 
działania Burmistrza w zakresie zasad odpłatnego przejmowania urządzeń wodociągowych i 
kanalizacyjnych wybudowanych przez inwestorów, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko — komisje projekt 
uchwały na druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie, po wyjaśnieniach Pana Kierownika i Pani 
Inspektor, którzy byli na komisji 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę o pytania do projektu uchwały, może Pani 
Burmistrz coś doda jak to będzie z tym dofinansowaniem, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo, Wysoka Rado, jeśli chodzi o ten projekt uchwały 
kierunkowej to jest określenie tylko zasad, jakie będą na terenie Gminy Węgorzyno obowiązywały 
w temacie przejmowania sieci wod. — kan. Przepisy prawne, ustawa zobowiązuje gminę do 
przejmowania od inwestorów prywatnych wybudowanych przez nich na ich koszt sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej nie reguluje natomiast ani zasad ani kwot ani żadnej treści nie ma 
jak to powinno wyglądać, kto decyduje o kwotach jest ogólny tylko zapis, że gmina jest 
zobowiązana przejąć te sieci, dlatego żeby nie było dowolności żeby inwestor wiedział, co w 
naszej gminie obowiązuje i jak to wygląda zaproponowałam przyjęcie takiej uchwały, która to 
doprecyzuje niemniej jednak podjęcie tej uchwały jeszcze nie wiąże się nie ma konsekwencji 
finansowych dopóki Wysoka Rada nie uchwali w budżecie puk środków przeznaczonych na ten 
cel, dlaczego teraz jest wprowadzana wcześniej po prostu jej nie było od tej pory mimo że ustawa 
już od dłuższego czasu obowiązuje w tej chwili po prostu zdarzają się inwestorzy jest ich coraz 
więcej, którzy decydują się na budowanie sieci po to żeby zabezpieczyć swoje nieruchomości w 
bieżącą wodę i w odprowadzanie ścieków, dlatego uważam, że tą uchwałę należy podjąć żeby te 
sprawy były uregulowane 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, proszę radny Szymko 

Radny Szymko — to ja może dopowiem, że na komisji radni się pytali to dotyczy tylko gruntów 
gminnych przejmowania tych sieci i cokolwiek ktoś by chciał sobie zrobić cokolwiek w temacie 
doprowadzenia jakieś tam kanalizacje zamontować to bez zgody gminy nic nie może zrobić, czyli 
tutaj gmina musi, że tak powiem wydać wszelkie uzgodnienia z operatorem sieci, który jest także 
samemu nic nie można sobie zrobić dopiero po uzyskaniu tych wszystkich formalności 
technicznych może wykonać tak jak gmina, że tak powiem jak to sobie zażyczy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - udzielę sobie głosu sam, bo to jest temat taki, który nie będę 
określał, który był 3 lata temu czy 2 lata temu może 4 na tej sesji radni podejmowaH decyzje o 
przeszłości firmy Vogel za cmentarzem już wtenczas mówiłem żeby radni miek świadomość, 
jeżeli mówimy a to konsekwencją będzie dalej, że gmina będzie musiała zabezpieczyć wodę i 
ścieki, prosiłem wtenczas jeszcze trwały prace projektowe żeby uwzględnić w projekcie 
aglomeracja Węgorzyno I dokumentacje w kierunku tej firmy Vogel dopytywałem Panią 
Burmistrz firma w tej chwili robi Eko- Wark żadnej takiej dokumentacji nie ma, projektu nie ma 
kończymy tą kanalizacje i wodę w tej części a firma Vogel w tej chwili wiem, że leży w gminie 
zmiana planu przestrzennego, bo firma Vogel chce tam wybudować osiedle domków 
jednorodzinnych, place zabaw i inne i w najbliższym czasie przyjdzie do gminy, że ona chce mieć 
tam wodę i ścieki ten projekt uchwały jest na wniosek, bo na moje dyżury Przewodniczącego 
Rady przychodzili, którzy kupik działki i chcą się tam budować i chcieli żeby gmina wybudowała 
tą całą infrastrukturę takiej możliwości gmina nie miała i nie miała pieniędzy w budżecie a jest ta 
możHwość inwestorzy wybudują sobie sami a gmina powiedzmy odkupi tą część w części gminnej 
my musimy mieć świadomość, że jeżek firma Vogel się zwróci do nas to takie przyrzeczenie tutaj 
na tej sak było, że to, co Pani Burmistrz mówi, że będziemy musieU im pomóc czy wykupić czy 
spłacić do przyłącza niech tam się ta firma rozwija, zmiana do studium leży w gminie to ma leżeć 
miesiąc czasu można wnosić uwagi, ale przyjdzie taki czas, że do tego tematu będziemy musiek 
wrócić i znaleźć pieniądze w budżecie tak Pani Burmistrz? 

Pani Burmistrz - takiej treści jest mniej więcej porozumienie, że gmina doprowadzi, po 
uchwałach na studium 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — ale mamy uchwałę kierunkową, myślę że na dzisiaj to 
wystarczy do funkcjonowania, przechodzimy do głosowania projektu uchwały na druku nr 7 w 
sprawie kierunków działania Burmistrza w zakresie zasad odpłatnego przejmowania urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych przez inwestorów, kto jest za podjęciem tej 
uchwały w brzmieniu jak przeczytałem, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/119/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 listopada 2011 roku 

w sprawie kierunków działania Burmistrza w zakresie zasad odpłatnego przejmowama 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych przez inwestorów 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do uchwały projektu na druku nr 8 w sprawie 
upoważnienia Burmistrza Węgorzyna do podpisania umowy wykonawczej o rekompensatę z 
Celowym Związkiem Gmin R — X X I , proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały na druku nr 8 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są pytania, przechodzimy do głosowania 
projektu uchwały na druku nr 8 w sprawie upoważnienia Burmistrza Węgorzyno do podpisania 
umowy wykonawczej o rekompensatę z Celowym Związkiem gmin R — X X I , kto jest za 
podjęciem uchwały? 
Na ogólną Uczbę obecnych na saU obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/120/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Ustopada 2011 roku 

w sprawie upoważnienia Burmistrza Węgorzyna do podpisania umowy wykonawczej o 
rekompensatę z Celowym Związkiem Gmin R — XXI 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jesteśmy przy projekcie uchwały na druku nr 9 w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej dotyczy to miejscowości Gardno, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 9 zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są zapytanie do projektu uchwały na komisji 
było, że za darmo to gmina powinna wszystko brać. Przechodzimy do uchwał na druku nr 9 
uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 kstopada 2011 roku, kto jest za podjęciem 
uchwały w brzmieniu jak na druku nr 9? 
Na ogólną Uczbę obecnych na saU obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/121/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Ustopada 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - radni otrzymaH poprawiony projekt na druku nr 10 w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie prawa 
własności 3 lokali mieszkalnych i 2 lokak użytkowych położonych w Mieszewie 54, wraz z 
udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego proszę Panią Burmistrz, 
dlaczego jest zmiana 

Pani Burmistrz - ja troszeczkę opowiem o projekcie tej uchwały nasi mieszkańcy w Mieszewie, 
którzy mieszkają w tej chwili w obiekcie po P K P mają problem nie wszyscy dwie rodziny mają 
już wykupione natomiast 5 rodzin boryka się dalej z problemem, że nie wiedzą, co dalej będzie i 
czy będą mieli gdzie mieszkać. Najpierw była kwestia, że jeśk gmina przejmie drogę to lokatorzy 
będą mogh wykupić te pomieszczenia na własność gmina drogę przejęła jakiś czas temu w tym 
roku nawet udało się ją jakoś naprawić i jest przejezdna niemniej jednak P K P nie wywiązało się 
ze swoich obietnic i mieszkańcy te 5 rodzin nie wiem czy wszyscy, ale prawdopodobnie tak mają 
umowy do końca tego roku i nie mogą nabyć tych lokaU. Zaczęhśmy rozmawiać zaczęhśmy się 
interesować tą sprawa chcemy pomóc naszym mieszkańcom i w uzgodnieniu z P K P ustaliliśmy 
taki kierunek działania, że gmina spróbuje przejąć to na majątek gminy z tych 5 rodzin, 3 rodziny 
mieszka w lokalach, które się nazywają normalnie mieszkalne i te lokale może gmina przejąć od 
P K P całkowicie nieodpłatnie i tak została przygotowana pierwotna wersja uchwały natomiast 
zostają jeszcze 2 lokale, w których też mieszkają ludzie i te lokale o dziwo są nazwane użytkowe, 
umowy są całkiem dziwacznie popod pisywane na jakieś obiekty czy domki rekreacyjne w każdym 
bądź razie te 2 lokale również gmina może nabyć i dlatego został poprawiony projekt uchwały, 
ponieważ dlatego że oprócz tych pierwotnych 3 kalali te 2 lokale również będziemy się starak 
pozyskać trochę w innej formie, bo tutaj takie użytkowe możemy pozyskać za zaległości 
podatkowe, jakie P K P wygeneruje chcemy tą sprawę doprowadzić do końca zabezpieczyć 
mieszkańców żeby mieH gdzie mieszkać i nie martwieH się, że z dnia na dzień mogą zostać bez 
dachu nad głową, dlatego proszę o przyjęcie autopoprawki uchwały i obejmującej już całość 3 
lokale mieszkalne i 2 użytkowe lokale zajmowane przez 5 rodzin 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, proszę Przewodniczącego Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje pracowały 
już na poprawionym druku i poprawiony druk nr 10 komisje zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje proszę o dyskusję w tym temacie tylko tak 
dopowiem po prostu tak jak Burmistrz powiedziała to lokale użytkowe, które możemy przejąć po 
prostu mówiąc my je kupujemy, bo to pieniądze jedne drugie wchodzą my je kupujemy za długi, 
które ma kolej żeby one nie były droższe za te, 3 które są. Przechodzimy do głosowania do 
projektu uchwały na druku nr 10 na tym poprawionym druku w treści jak czytałem z 
wyjaśmeniarni Pani Burmistrz, kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały, kto jest za? 
Na ogólną Uczbę obecnych na saU obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XI/122/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 Ustopada 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie 
prawa własności 3 lokaU mieszkalnych i 2 lokaU użytkowych położonych w Mieszewie 54, 
wraz z udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnym za sprawne głosowanie na razie poszło 
nam bardzo dobrze ogłaszam w tej chwili 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy -

Przewodniczący Rady Miejskiej - wracamy do realizacji porządku dzisiejszych obrad jesteśmy 
w punkcie V odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje radnych zadane na sesji czy na 
poprzednich sesjach proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — radna Sławska 
1. Fundusze sołeckie, jeśk Państwo Sołtysi mają ochotę po raz kolejny wysłuchać tego, co 

zostało powiedziane, bo temat funduszu sołeckiego naprawdę był wielokrotnie poruszany 
było omawiane wszystko podparte było i spotkaniami organizowanymi przez radnych 
przy okazji komisji, która się tym zajmowała i pismami z Regionalnej, więc nie wiem czy 
jest potrzeba jeszcze raz to samo mówić 

2. Świetlica w Runowie czy odebrane ja już ogólnie powiedziałam o tych 
termomodernizacjach, 

3. Przystanek autobusowy w Runowie w kierunku Siedlic rozpoznam temat, 
4. Sprawa gazu jest to sprawa indywidualna mieszkańców tak to przedstawiałam i jeszcze raz 

powtarzam, że gaz będzie doprowadzony i sieć pociągnięta tam gdzie będą potencjalni 
odbiorczy, czyU jeśk mieszkańcy chcą się podłączyć do gazu wypełniają wnioski o 
przyłącze wysyłając czy to do a my to przekierujemy do spółki gazowniczej czy 
bezpośrednio do Koszalina, ale to od Państwa, jako od mieszkańców potencjalnych 
odbiorców tego gazu zależy jak mocno nasza gmina będzie zgazyfikowana są wnioski są 
na stoliku w sekretariacie takie pomarańczowe lekko i to już mówiłam na spotkaniach i 
przy podziale funduszu sołeckiego taka informacja też jest udzielana, jeżek ktoś o nią 
wystąpi indywidualnie inwestorem jest Wielkopolska Spółka Gazownicza w Koszalinie 
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nie jest inwestorem gmina to nie gmina kładzie sieć gazową i to mieszkańcy, jeśk są 
zainteresowani muszą o to sami wystąpić 

Radna Sławska - przyjdą biorą wnioski składają w gminie 

Pani Burmistrz - tak im więcej tym wniosków wpłynie do Koszalina tym Koszalin zadecyduje o 
tym, że faktycznie będzie nam się opłacało ten gaz tam pociągnąć 

Radna Sławska - bo nie bardzo niektórzy to zrozumieH 

Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy - bo ta Pani akurat, złożyła od nas ten wniosek ale my 
żeśmy go od razu przekierunkowak do Koszalina i odpowiedz przyszła z Koszalina do tej Pani 

Radna Sławska - tak 

Pani Burmistrz - najpierw jedna później druga po interwencji, bo Koszalin tak troszkę ostro 
podszedł nie ma i nie będzie, ale to nie jest, że nie będzie i z dyrektorem rozmawiałam i jeśk tych 
wniosków będzie na tyle duża ilość żeby było to ekonomiczne dla przedsiębiorstwa to 
przedsiębiorstwo zgazyfikuje i pociągnie ten gaz 

Radna Sławska —Pani Burmistrz czy nie można by było takiego ogłoszenia napisać na przykład? 

Pani Burmistrz - dobrze spróbujemy 

Randa Sławska — ja bym powiesiła na tablicy ogłoszeń, bo tak ludzie dopytują powiesimy 
ogłoszenie i niech sobie przeczytają 

Pani Burmistrz -
5. w sprawie umów o wodę nie wiedziałam, że jeszcze występuje ten problem mieliśmy 

przedstawiciek na ostatniej sesji nie zgłaszano tego myślałam, że już wszyscy odbiorcy 
mają umowy tym bardziej, że bez umów nie powinno być rachunków 

Pani Burmistrz — Pan radny Gwóźdź 
1. lustro na skrzyżowaniu były już rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 

Autostrad lustro jest zamówione 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani burmistrz czy jeszcze radni czy dopytają?, 
proszę 

Radna Sławska - Pani Burmistrz, bo tak mówimy ja ciągle wracam do tych funduszy sołeckich, 
bo ja mam to pismo i według mnie jak ja to rozumuje, że można przenosić te środki w funduszu 
sołeckim 

Pani Burmistrz - to ja się ustosunkuję 

Radna Sławska - tak jak ja tutaj przeczytałam 

Pani Burmistrz - ale skutki są takie że tu już nie jest fundusz sołecki i ja już Pani od samego 
początku Pani Skarbnik informowała, że owszem można przesunąć ale to już nie jest fundusz 
sołecki to już wtedy nie Państwo decydujecie o nim i już żadnego zwrotu z tytułu funduszy 
sołeckich nie mamy 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz myślę, że wyczerpakśmy punkt 
odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

VI 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu VI informacja Przewodniczącego 
Rady o działaniach podjętych w okresie między sesyjnym. Na poprzedniej sesji mówiłem, że 
wpłynęło pismo Pana Parszy na to pismo odpowiadałem to dotyczyło naszych uchwał podjętych 
i materiałów powiedzmy z poprzedniej rady jeszcze. Takie pismo Pana Parsza otrzymał. Na 
dyżurach rozmawiałem Pani Burmistrz, powiela się temat, że część mieszkańców dostali umowy 
część dostało spowrotem część w ogóle nie otrzymała umów, ale rozmawiałem z pracownikiem 
Urzędu wraca pracownik z Goleniowa, który obsługuje odczyt wodomierzy i on dokończy, bo to 
może nie są duże tematy, ale pojedyncze przypadki są, mimo że Goleniów powiedział, że umowy 
podpisane nie do końca zdarzają się, że parę osób jeszcze nie ma 

Pan Białek Sołtys Lesięcina — Lesięcin i Kąkolewice w ogóle nie ma 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w ogóle nie byk? 

Pan Białek Sołtys Lesięcina — jeszcze nie, ale ja już kilak razy zgłaszałem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — sam osobiście zgłaszałem, bo mówiłem im, że to jest bogata 
firma, jeżek nie chce pieniędzy pół roku żeby nie pobierać pieniędzy od ludzi to jest bogata firma, 
ale to na dyżurach ten temat był omawiany na poprzedniej sesji mówiłem o szkoleniu, które 
odbędzie się zachęcałem Przewodniczących pojechałem sam na to szkolenie to szkolenie 
dotyczyło budowania budżetu i uchwalania budżetu Pani Sławska też tam był temat sołecki sam 
tam jego próbowałem dopytać to jest temat tak jak Pani Burmistrz mówi potem to nie są 
pieniądze sołeckie a najważniejsze pytałem czy pieniądze sołeckie mogą przechodzić w środki 
niewygasające nie mogą Pani Skarbnik z końcem, które sołectwo nie wykorzysta to je spak w 
przenośni to mówię w cudzysłowie, bo tu tych pieniędzy nikt nie spali one wracają do gminy, 
jeżek komuś zostanie 500 czy 1.000,00 czy 4.000,00 to one wracają to pieniądze zostają w naszym 
budżecie po prostu nie wydamy. Wcześniej była dyskusja o tych patriotycznych uroczystościach 
to z Panią Burmistrz uczestniczykśmy w tych uroczystościach nasza młodzież przygotowała 
nasze spotkania tak uroczyście i tam jest akurat krzewiona ta nasza historia przy udziale 
nauczyciek ja byłem w Runowie i byłem w Gimnazjum w Węgorzynie mój zastępca był w Szkole 
Podstawowej w Węgorzynie naprawdę młodzież, która tam reprezentuje ma te podstawy 
zachowania naszych tradycji a 11 to uczestniczykśmy w naszej mszy świętej i złożeniem kwiatów 
pod pomnikiem to Święto Niepodległości było obchodzone i praktycznie uczestniczyłem 
uroczyście, ale potwierdzam flag jest mało kiedyś to może było z nakazu, ale to, co mówił 
zastępca gdzieś to uciekło i trzeba to będzie zmobilizować sołtysów radni może żeby to zostało 
na tych szczególnie pubkcznych naszych gminnych obiektach chyba obowiązkowe powinny być 
myślę, że z tych prac o działaniach podjętych w okresie między sesyjnym to jest wszystko, jakby 
były pytania do tematu to dopowiem. Przechodzimy do punkt VII wolne wnioski i komunikaty, 
radna Kamińska proszę 

Radna Kamińska - chciałabym tylko powiadomić, że 10 grudnia na hak o godzinie 14: 00 
odbędą się Mikołajki, będzie to zabawa prowadzona przez muzyka przy tym będą takie drobne 
upominki dla dzieci są to sołectwa Państwo dostakście kstę dzieci które są na tych kstach dostaną 
takie drobne upominki i bardzo tylko proszę żeby sołtysi przekazak tym dzieciaczkom, że mają 
być chcę powiedzieć tylko, powiem tak dzieci, które będą przyjeżdżały z Mieszewa bo tu Pani 
pyta to nie wyobrażam siebie żeby nie było opiekunów, dlatego jesteśmy świadomi tego że w 
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autobusach będzie więcej osób niż te co są wpisane do tych paczek do tych upominków dlatego, 
że po prostu muszą być również opiekunowie, dlatego będziemy do Państwa wydzwaniać w ty 
tygodniu, o której konkretnie będzie już autobus, dlatego, że dwa autobusy nie załatwią tej sprawy 
będzie na pewno więcej i Pan nam dopiero powie jak to będzie wszystko wyglądało chce 
powiedzieć tylko, że ta tradycja w jakiś sposób się wytworzy, ale ten Mikołaj jest sponsorowany 
przez Panią Burmistrz przez Radnych i przez Rady Sołeckie chciekbyśmy żeby na przyszły raz 
Rady Sołeckie trochę więcej pieniędzy na to zostawiły, bo myślę, że jak dzieciaki przyjadą pobawią 
się to jest naprawdę dobrze, bo nie chodzi o jakąś tam wielka rzecz tylko chodzi o to żeby się 
spotkały i się pobawiły i żeby po prostu przyjechały i dlatego bardzo proszę jeśk to jest możkwe 
przypilnować tego tematu żeby dzieci się dowiedziały sołtysi zostaną powiadomieni o której 
godzinie a zabawa będzie od godziny 14:00 do godziny przynajmniej 4 godziny będzie zabawa. Ja 
mam tylko taką prośbę małą jeszcze do Państwa Radnych tak jak w tamtym roku było proszone, 
jeśk Państwo radni macie życzenie to albo torba cukierków labo pieniądze na te cukierki, dlatego, 
że będzie dużo konkurencji sportowych i tam byśmy chciek żeby te dzieciaczki dostaną z racji 
upominku takiego ogólnego, ale również na te nagrody bym prosiła, jeżek jest to możkwe czekam 
na cukierki albo coś innego, jeżek ktoś ma życzenie oczywiście nie namawiam 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Kamińskiej w komunikatach powiem o tym, 
że odbyły się wybory w jednym z naszych okręgów 20 kstopada na przyszłej sesji odbędzie się 
ślubowanie nowo wybranej radnej jest obwieszczenie komisarza, ale te ogłoszenie musi się ukazać 
w Dzienniku Urzędowym. Do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Drawsku Pomorskim 31 października w temacie złożonych oświadczeń 
majątkowych wydawało mi się, że te oświadczenia są prawidłowo, ale wszyscy nasi radni miek 
uwagi do swoich zeznań podatkowych i te uwagi każdy z radnych osobiście otrzymał pismo z 
tymi uwagami dopowiem tylko, że młodzi radni może mogk nie znać jak się wypełnia, ale jest 
dużo starych radnych i ja też mam uwagi wszyscy praktycznie miekśmy uwagi i Naczelnik Urzędu 
Skarbowego przez parę lat sprawdzał i było dobrze teraz patrzy na to inaczej i na przyszły rok 
będziemy te oświadczenia składać zgodnie z wytycznymi Naczelnika Urzędu Skarbowego, ale jest 
gorszy temat, bo Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie to mam na razie informacje, że 
badając uchwałę z 27 października 2011 roku kolegium powzięło wątpkwości, co do ich 
zgodności z prawem objętym. Była jedna uchwała w sprawie zwolnień w podatkach od 
nieruchomości dotycząca zapisów §4 w ustępie 1 i 2 tak powiem ogólnie dotyczyło to zwolnień 
naszych emerytów i rencistów tych, co zdak gospodarstwo na Skarb państwa §4 ust. 1 i 2 
Regionalna Izba Obrachunkowa stoi na stanowisku, że nie miekśmy prawa ich zwalniać a w 
drugiej uchwale powzięła wątpkwość Kolegium w sprawie wysokości stawek opłaty targowej dot. 
zapisu §1 ust. 2 dot to wszystkie stawki są prawidłowe tylko my tam zapisakśmy, że stawka 
dzienna nie może być niższa niż 5 złotych to mało ważne te 5 złotych nie może być, jeżek się 
wprowadziło opłatę od metra 2 to nie można wprowadzać punktu że opłata nie może być 
mniejsza jak 5 złotych to zakwestionowak to ta uchwała nie wiele skutkuje, ale ta pierwsza to 
może być tak, że nasi emeryci i renciści nie będą zwolnieni z podatku, mimo że prze ostatnie lata 
takie uchwały były podejmowane takie uchwały przechodziły były zwolnienia przyjdzie pewnie 
oficjalne pismo, bo to jest tylko, że zawiadamiają Biuro Rady, że powzięk taką wątpkwość i oni 
nad tym pracują pewnie przyślą jak powzięk to uchylą w tej części uchwały są prawidłowe, ale jak 
uchylą w tych punktach to już nie głosujemy to pewnie będę zwracał się do Pana mecenasa, co 
my będziemy w tym temacie czy będziemy się do Sądu Administracyjnego zwracać czy nie, bo 
tyle lat obowiązuje a w tym roku nie zgodnie z Konstytucja tam się powołują do tej pory było 
dobrze. To w wolnych wnioskach i komunikatach jest młodzież prze drzwiami chciałbym żeby ta 
młodzież weszła i Pani zaprezentowała się, bo to w komunikatach takie stroiki świąteczne niech 
te nasze maluchy zobaczą salę chodźcie z Mieszewa jesteście? 
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Opiekunka dzieci ze świetlicy z Mieszewa - tak jesteśmy ze świetlicy z Mieszewa i dzieci tutaj 
przygotowały stroiki świąteczne chciekbyśmy podziękować osobom, które już się tutaj 
zaangażowały i poprosić o jeszcze żeby nie wracać z tymi stroikami nie chcemy tutaj prosić Panią 
Burmistrz i radnych o finansowanie wigilii w świetlicy tylko chcemy sami zarobić na tym i żeby te 
dzieci się nauczyły jak sobie radzić także chętnie zachęcamy i wierzymy w dobre serca radnych 
tutaj zebranych 

Przewodniczący Rady Miejskiej - żeby was tutaj wesprzeć i was dzieci zastępca i 
przewodniczący już to uczynik, zrobik i zachęcamy innych żeby naprawdę dzieci miały z tego 
radność, że przyjechały 

Opiekunka dzieci ze świetlicy z Mieszewa - Stroiki świąteczne klimat też to mam nadzieje, że 
wszyscy otworzą swoje serca 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje maluchy, czy jeszcze są wolne wnioski i komunikaty 
jakieś? Proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - króciutko do mnie z zobowiązaniem, jakie poczyniłam na poprzedniej sesji, 
przygotowałam informację odnośnie tych opłat za handel obwoźny mamy również informację od 
sołtysów niewiele, bo na razie mamy 3 z wykazem, które firmy realizują taki handle obwoźny i do 
nich już poszły informacje przygotowane przeze mnie tutaj z urzędu, że taka opłata obowiązuje i 
należy ją uiszczać czekamy na następne informacje z pozostałych miejscowości niestety nie 
wpłynęły nic więcej, co do tej porty, jako jeden inkasent wyegzekwował od takich handlowców 
bardzo skromnie na poprzedniej sesji ten inkasent się zachował nawet się nie przyznał, że się 
udało wyegzekwować tą kwotę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękujemy Pani Burmistrz. W związku z tym, że dzisiaj tak 
sprawnie nam poszła sesja X I zamykam X I sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie, dziękuje Państwu 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 18 ponumerowanych stron oraz 12 załączników. 
Na tym protokół podpisano i zakończono. 
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